所別 Institute	英國語文系碩士班(全英語授課) Master of Arts Program in English (English-Taught)					
招生名額 Quota	5 名					
報考資格 Requirements of qualification	教育部認可之國內外大學或獨立學院畢業,獲有學士學位(含應屆畢業生),或具有同等學歷(力)規定資格者。 Graduates with a Bachelor's Degree from a university/college or other equivalent education levels, recognized by the Ministry of Education in Taiwan, are qualified to apply.					
報名繳交書面 審查資料 Required application documents	<ol> <li>英文自傳及英文研究計畫一式三份。(含學習目標、方向、重點、主題、未來發展、以及完成學業所需的方法、能力及相關條件等項目。)</li> <li>大學歷年成績單正本一份(同等學力報考者,請附相關之歷年成績單一份)。</li> <li>英語語檢證明。</li> <li>其他有利於審查之資料各一份(如推薦函、證照、學程證書、獲獎證明、英語檢定、已發表之報告、論文、服務年資工作證明等)。</li> <li>Three copies of autobiography and statement of purpose in English (including motivation, performance of relevant studies and work, future study plan, etc.)</li> <li>An official transcript of Bachelor's Degree. (For those applying with an equivalent education level, an official transcript of relevant degree is required.)</li> <li>Proof of English proficiency</li> <li>Additional documents (e.g.: reference letters, work-related licenses, awards,</li> </ol>					
成績計算 Standard of evaluation	essays, thesis, employment certificates, etc.)  1. 書面審查 (依書面審查資料分項計分 40%): 自傳及讀書計畫 15%、大學歷年成績 15%、其他有利於審查之資料 10%。  2. 面試 (英文面試 60%): 依專業知識、經驗應用、問題解決、臨場反應與表達能力等項計分。含儀表態度 10%、表達能力 20%、內容 30%。  3. 特別加分 (英語文檢定成績 20%): 英語文檢定成績將予以加分,本系承認之英語檢定能力如下: 大學校院英語能力測驗 (CSEPT)、多益(TOEIC)、全民英檢 (GEPT)、托福(TOEFL)及雅思(IELTS)。各項英語測驗至多加分 20%。					

所別 Institute	英國語文系碩士班(全英語授課) Master of Arts Program in English (English-Taught)							
	10		71	527	197	800	6.0	280
	5	中高級初試通過	68	520	190	750	5.5	260
	1. First stage (Document review, 40%): Curriculum vitae and statement of							
	<ul> <li>purpose in English, 15%, official transcript of Bachelor's Degree, 15%, additional documents, 10%.</li> <li>2. Second stage (English interview, 60%): Candidates will be graded according to their professional knowledge, experiences, ability of problem</li> </ul>						<b>%</b> ,	
	solving and communication ability, performance in the interview. Grading criteria: Attitude, 10%, Communication ability, 20%, Content, 30%.  3. Proof of English Proficiency such as CSEPT, TOEIC, GEPT, TOEFL, or					ding		
						or		
	IELTS as extra credits up to 20%.  ※備註:英語文檢定類別限大學校院英語能力測驗(CSEPT)第二級 260分(含)以上(TOEFL、TOEIC 及 IELTS 成績得比照換算),全民英檢(GEPT)中高級初試(含)以上通過。英語能力檢定擁有不同級數證明者,從中擇取最高級數計分。Note: To be eligible for gaining extra credits, the applicant should pass CSEPT Level 2 of score 260 and above (or equivalent to scores taken with TOEFL, TOEIC, IELTS, or pass GEPT High-Intermediate Preliminary Test). Applicants who have multiple score levels should submit the test with the highest score.						OI	
							級 260	
 同分參酌順序			性別加	·····································				
Evaluation priority	1. 面試;2. 書面審查;3. 特別加分 1. Interview;2. Document review;3. Extra credits							
電 話	07-3426031 分機 5308							
Tel.	07-3426031 Ext. 5308							
網 址 Official website	http://c02	21.wzu.edu.tw						
	1. 依考試成績擇優錄取,並得錄取備取生若干名。							
	2. 以應屆畢業生身分報考之錄取生,應於註冊前繳驗符合報考身分資格之							
	畢業證書。若無法繳驗時,得取消錄取資格,所餘名額由備取生依序遞							
	補。 3. 錄取學生最後一名如有兩人以上總成績分數相同時,依同分參酌順序依							
	3. 鳏取字生取後一名如有兩人以上總成績分數相问時,依何分多酌順序依 序評比擇優錄取。若參酌至最後一項仍同分者,則於報請教育部同意							
 	後,均予錄取。							
Notes	4. 持國外學歷報考者,其學歷及學業成績須經審核通過始得報考。							
	5. 若有相關問題請洽英國語文系碩士班, 洽詢電話: 07-3426031 分機 5308							
	或寫信至 en00@mail.wzu.edu.tw。							
	1. Admission to the program is based on the application result. Waitlisted							
	applicants will be admitted if any vacancy occurs.							
	1. Admission to the program is based on the application result. Waitlisted							

所別 Institute	英國語文系碩士班(全英語授課) Master of Arts Program in English (English-Taught)
	and the vacancy will be filled by the first waitlisted applicant.
	3. If two or more applicants have the minimum score level for admission, the
	applicant with a higher score will be admitted based on the evaluation
	priority. If applicants all have the same score on each section, they will all be
	admitted under the permission of the MOE.
	4. Students with foreign university diploma must have the diploma and full
	academic transcripts verified by the office of the MA program before taking
	the exam.
	5. For more information, please contact Ms. Yang, Coordinator of the M.A.
	program of English Department, at 07-3426031 Ext. 5308 or
	en00@mail.wzu.edu.tw.